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JEDNÁNÍ RADY SPOLKU VIA RUSTICA Z.S. 

Zápis 

Termín jednání:  25. 3. 2025 od 8:00 hod. 

Místo jednání:   kancelář MAS Via rustica z.s., nám. Svobody 171, Pacov   

Přítomní členové rady spolku:  

Veřejný sektor (celkem 2 zúčastnění členové)  

Zájmová skupina – rozvoj obcí: 

- Hořepnický region – zastupuje Vladimír Kotýnek 

-  Společenství obcí Pacovsko – zastupuje Tomáš Kocour 

Soukromý sektor (celkem 4 zúčastnění členové)  

Zájmová skupina – podnikání: 

- Eva Zadražilová 

Zájmová skupina – zemědělství 

- Dominik Klimeš 

Zájmová skupina – vzdělávání: 

- Mgr. Šárka Vitovská 

Zájmová skupina – kultura, sport, volný čas 

-    Ing. Veronika Starková 

Omluvení členové rady spolku: RNDr. Miroslav Šrůtek 

Zástupci kanceláře spolku: Ing. Renata Zíková, Lucie Hlavinková, DiS. 

Program jednání: 

1. Zahájení, schválení programu 

2. Realizace projektu Strategie komunitně vedeného místního rozvoje MAS Via rustica z.s. na 

období 2021-2027 

3. Energetické aktivity – Nová zelená úsporám Light 

4. Organizační a personální záležitosti 

5. Diskuse 

6. Závěr 

Ad 1. Zahájení, schválení programu  

Jednání rady spolku zahájila předsedkyně Eva Zadražilová v 8:00 hod. Přivítala přítomné a 

konstatovala, že rada spolku je usnášeníschopná, neboť je přítomno 6 členů z celkového počtu 7, tedy 

nadpoloviční většina, a soukromý sektor je zastoupen více než 50 % hlasů. Přítomní byli seznámeni 

s navrženým programem jednání, nepadl žádný návrh na jeho změnu. Zapisovatelkou byla navržena 

Lucie Hlavinková, ověřovatelem zápisu je dle jednacího řádu osoba předsedající jednání orgánu, tedy 

Eva Zadražilová, jako druhý ověřovatel byl navržen Tomáš Kocour. 

Usnesení k bodu č. 1: 

✓ Rada spolku schvaluje program jednání, zapisovatelku Lucii Hlavinkovou a jako druhého 

ověřovatele Tomáše Kocoura. 

Hlasování: pro 6   proti 0   zdržel se 0    Usnesení bylo přijato 6 hlasy. 
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Ad 2. Realizace projektu Strategie komunitně vedeného místního rozvoje MAS Via 

rustica z.s. na období 2021-2027 

2.1 Strategický plán Společné zemědělské politiky – SP SZP  

2.1.1 Vyhlášení výzvy č. 2 k předkládání žádostí o podporu v rámci intervence 52.77 SP SZP 

2023-2027 

   Renata Zíková představila přítomným návrh znění výzvy č. 2 k předkládání žádostí o podporu v rámci 

intervence 52.77 SP SZP 2023-2027, který byl ze strany SZIF schválen 21. 3. 2025. Návrh výzvy 

obdrželi členové rady v předstihu v podkladech společně se schváleným zněním Fiche č. 4 a 

dokumentem Způsob výběru projektů na MAS. 

 Renata Zíková dále informovala o disponibilní alokaci 2. výzvy dle schváleného programového rámce 

SP SZP a představila navrhované termíny administrace výzvy.  

Disponibilní alokace výzvy dle schváleného PR SP SZP: 

- Fiche 4 - Podnikání malých a středních podniků 3 212 000 Kč 

Termíny administrace výzvy: 

- vyhlášení výzvy   pondělí 7. 4. 2025 

- zahájení příjmu žádostí  pondělí 7. 4. 2025 

- školení pro žadatele   úterý 15. 4. 2025 

- ukončení příjmu žádostí  pátek 9. 5. 2025 

- podání na RO SZIF   pátek 29. 8. 2025 

Usnesení k bodu č. 2.1.1.: 

✓ Rada spolku bere na vědomí informace podané k bodu 2.1.1., schvaluje vyhlášení výzvy MAS  

č. 2 k předkládání žádostí o podporu v rámci intervence 52.77 SP SZP 2023-2027 v předloženém 

znění vč. související dokumentace. 

Hlasování: pro 6   proti 0   zdržel se 0    Usnesení bylo přijato 6 hlasy. 

2.1.2 Projekt spolupráce MAS: „Klimatické a environmentální dopady změn kvality ovzduší na 

vybraném území Kraje Vysočina v čase“ (Fiche 7 – Spolupráce MAS v rámci intervence 

LEADER) 

2.1.2.1 Proškolení členů rady spolku, řešení střetu zájmů 

Renata Zíková uvedla, že podklady pro jednání ve věci potvrzení výběru projektu byly členům rady 

spolku odeslány e-mailem dne 21. 3. 2025.  

Členové rady spolku projednali případný střet zájmů ve vztahu k danému projektu spolupráce. Žádný 

z přítomných členů rady spolku není vůči projektu spolupráce podaného v rámci Fiche 7 ve střetu zájmů 

a všichni podepsali čestné prohlášení o nepodjatosti. 

Následně Renata Zíková přítomné blíže seznámila s podklady z jednání výběrové komise, které 

proběhlo dne 19. 3. 2025, a s postupem výběru projektu spolupráce dle pravidel pro projekty spolupráce 

v rámci Strategického plánu SZP na období 2023-2027. 

Rada spolku bere na vědomí informace k bodu č. 2.1.2.1. 

2.1.2.2 Potvrzení výběru projektu spolupráce v rámci SP SZP (Fiche 7 – Spolupráce MAS 

v rámci intervence LEADER) 

Renata Zíková uvedla, že předložený projekt spolupráce dosáhl stanoveného minimálního počtu bodů 

(65 b), splnil tedy podmínky věcného hodnocení a byl výběrovou komisí vybrán k podpoře. Záznam 

bodového hodnocení vypracován výběrovou komisí byl zaslán členům rady jako podklad pro jednání.  

Rada následně provedla potvrzení výběru projektu spolupráce v rámci Fiche 7 – Spolupráce MAS 

v rámci intervence LEADER. 
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Usnesení k bodu č. 2.1.2.2: 

✓ Rada spolku bere na vědomí informace podané k bodu č. 2.1.2.2. a potvrzuje výběr projektu 

spolupráce „Klimatické a environmentální dopady změn kvality ovzduší na vybraném území Kraje 

Vysočina v čase“ (SP SZP, Fiche 7 – Spolupráce MAS v rámci intervence LEADER).  

Hlasování: pro 6   proti 0   zdržel se 0    Usnesení bylo přijato 6 hlasy. 

2.2 Operační program Technická pomoc 2021 – 2027 (OPTP) 

Renata Zíková informovala členy rady o ukončení 1. etapy projektu „MAS – Via rustica z.s. – 2.“ a o 

následném proplacení dotace na účet MAS.  

Rada spolku bere na vědomí informace k bodu č. 2.2. 

Ad 3. Energetické aktivity – Nová zelená úsporám Light 

Renata Zíková připomněla aktuální změny v NZÚL platné od 20. 2. 2025. MAS bude nově pomáhat 

s vyřízením žádostí o dotace i u standardních domácností, které nejsou nízkopříjmové. Za takovou 

žádost již MAS neobdrží dotaci na žadatele od MŽP, ale žádost včetně příloh zpracuje a podá za úplatu 

dle jednotného ceníku MAS Kraje Vysočina, který členové rady obdrželi v podkladech pro jednání.  

Od 25. 3. 2025 začíná běh energetického školení NS MAS pro energetické poradce. Za MAS se 

zúčastní pracovnice kanceláře Jana Kaňková a dále externista pan Jan Hlavinka. Pokud bude mít MAS 

proškolené energetické poradce, bude moci navázat spolupráci s externím energetickým specialistou či 

projektantem při tvorbě renovačních pasů, které by měly od července 2025 nahradit odborné posudky.  

Rada spolku bere na vědomí informace k bodu č. 3. 

Ad 4. Organizační a personální záležitosti 

Kancelář MAS – zaměstnanci na projektech OPTP, NZÚL, SP SZP: 

Renata Zíková informovala přítomné o navržených personálních změnách: 

Bc. Anna Vlčková – od 1. 4. 2025 uzavření dohody o provedení práce: koordinátor aktivit projektu     

spolupráce v rámci SP SZP, administrativní pracovník kanceláře 

Jana Kaňková – od 1. 4. 2025 úprava rozvržení úvazku: OPTP (režie) – změna z 0,9 na 0,7 úvazku 

        NZÚL – změna z 0,1 na 0,3 úvazku 

Rada spolku: 

 Na základě předchozích nepřítomností člena Společenství obcí Pacovsko při jednáních rady a 

informací vzešlých z rozhovoru Evy Zadražilové a předsedy společenství Pavla Hájka vyzvala Renata 

Zíková pana Tomáše Kocoura, aby upřesnil, zda a kdo bude nadále zastupovat Společenství obcí 

Pacovsko v radě spolku. Tomáš Kocour uvedl, že společenství má i nadále zájem být členem rady spolku 

a zástupce bude dohodnut při jednání rady společenství. 

Účetní spolku: 

 Renata Zíková informovala, že na základě vzájemné dohody končí k 30. 4. 2025 platnost smlouvy o 

vedení účetnictví s paní Marií Trefilovou. Od 1. 5. 2025 bude uzavřena nová smlouva o vedení účetnictví 

s paní Martinou Kaňkovou.  

Účetní audit: 

 Renata Zíková uvedla, že účetní audit již není povinný ze strany ŘO, ale MAS chce v pravidelném 

auditorském ověření účetní závěrky pokračovat. Kancelář oslovila 2 auditorské kanceláře a nyní čeká 

na cenové nabídky.  

Usnesení k bodu č. 4: 

✓ Rada spolku bere na vědomí informace podané k bodu č. 4 a souhlasí s navrženými personálními 

změnami v kanceláři MAS.  

  Hlasování: pro 6   proti 0   zdržel se 0    Usnesení bylo přijato 6 hlasy. 
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Ad 5. Diskuse 

Přítomní členové rady se shodli, že příští jednání se uskuteční 13. 5. 2025 od 8:00 hod.  

Pracovnice kanceláře informovaly, že květnové jednání bude pravděpodobně spojeno s jednáním 

„focus group“ v rámci evaluace realizace komunitně vedené strategie 2014-2020.  

Ad 6. Závěr 

Eva Zadražilová poděkovala přítomným za účast a spolupráci a ukončila jednání rady spolku v 9:00 

hod. 

Zapsáno dne 25. 3. 2025. 

Podpis zapisovatele: Lucie Hlavinková ………………...……………………………………… 

Podpis ověřovatelů: Eva Zadražilová ………………...……………………………………… 

Tomáš Kocour  ………………………………………………………... 


